
 

Vragen ex artikel 37 RvO  model A: Lijnorganisatie gemeente. 

Landgraaf, 20 januari 2025 

 

Betreft: Beheer en exploitatie van een accommodatie bij model A: Lijnorganisatie gemeente 

 

Geachte Voorzitter, 

 

Op donderdag 16 januari jl. heeft de werkconferentie accommodatiebeleid plaatsgevonden, 

waarin o.a. is gesproken over de wijze van beheer en exploitatie. Vooropgesteld: de SP is 

zeker geen tegenstander van een variant waarin de gemeente zeggenschap heeft. Echter, met 

betrekking tot de mogelijke keuze voor model A, waarbij de accommodatie wordt beheerd en 

geëxploiteerd door een lijnorganisatie binnen de gemeente, heeft de SP nog enkele vragen. 

Deze vragen waren echter te uitgebreid om tijdens de werkconferentie te stellen. 

1. Overgang van werkgever en cao: 

a. Welke stappen worden genomen om de overgang van personeel naar de 

gemeentelijke cao zorgvuldig te begeleiden? 

b. Hoe worden personeel en vakbonden betrokken bij dit proces? 

c. Zijn er risico's op verslechtering van arbeidsvoorwaarden, en zo ja, hoe worden deze 

gemitigeerd? 

2. Betrokkenheid van personeel en vakbonden: 

a. Welke formele inspraakprocedures worden gevolgd om personeel en vakbonden in 

dit proces te betrekken? 

b. Op welke wijze wordt het personeel geïnformeerd over de voordelen en 

consequenties van deze overgang? 

3. Pensioenregeling: 

a. Hoe wordt de overgang naar een ander pensioenfonds, zoals ABP, vormgegeven? 

b. Welke garanties zijn er om pensioenschade te voorkomen en opgebouwde rechten te 

respecteren? 

4. Salaris en compensatie: 

a. Hoe wordt gegarandeerd dat het personeel niet in salaris achteruitgaat? 

b. Worden overgangsregelingen of compensaties voorzien in geval van lagere 

functiewaardering? 

5. Dienstjaren en rechten: 

a. Welke concrete afspraken worden gemaakt om opgebouwde dienstjaren te erkennen 

en te behouden? 

b. Hoe worden zaken zoals verlofrechten, ontslagrechten en salarisopbouw na de 

overgang geregeld? 



Samenvattend: 

Wij verzoeken om een gedetailleerd overzicht van de te nemen stappen, risicoanalyses, en 

betrokkenheid van stakeholders om een soepele overgang naar model A te realiseren. Hierbij 

vragen wij tevens aandacht voor de communicatie met en ondersteuning van betrokken 

medewerkers. 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Robert Limbach 

SP Landgraaf 

 


